

MOMENTO

me poso á la uembra baixo a muralla de l'alcazaba e me miro lo mar an que de buen implaz me capuzarí
os uellos corren ent'africa o corazón t'o norte e perdiu o viero siento que naufrago
no sé án me trobo e dende as espelungas d'a viellera quiero puyar ta la luz pero no i
puyo encá que querrí
m'enforico en gabias de cristal sabendo que as parolas no valen pa cosa son como fumo
e callo
pasan per alto belas falzeñas que me tornan ta la nineza allá en alcoleya e uloro lo bayo
...
entre que enluzernau per iste sol de meidía sobre archilas multicolors como aquelas d'a
infanzia
tresmina á bonico de yo un silenzioso planto

Almería 30 de mayo de 2019, 13:30. Ánchel Conte

Foto: Rambla de la Granatilla, Mojácar, 17/3/2013

.....
me siento a la sombra bajo la muralla de la alcazaba y miro el mar donde de buen grado
me zambulliría
los ojos corren hacia África el corazón al norte y perdido el camino siento que naufrago
no sé dónde estoy y desde las cavernas de la vejez quiero subir a la luz pero no subo
aunque querría
me encierro en jaulas de cristal sabiendo que las palabras no valen para nada son como
humo y callo
pasan por encima unos vencejos que me llevan a la infancia allá en alcolea y huelo su
rastros
...
mientras que deslumbrado por este sol de mediodía sobre arcillas multicolores como
aquellas de la niñez
mana despacio de mí un silenzioso llanto

